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Hej!
Jag bor i Arsta och har under senaste åren, särskilt under coronapandemin sett att väldigt många fler
rör sig i Arstaskogen och i parker. Många nya hus har byggts i Årsta och Årstadal. Redan i somras var
det trångt på de endast två "solbryggor" som finns ute i vattnet och fullt på bänkar. Mina förslag är:

I. Det skulle behövas till exempel:
* Fler solbryggor ut i Årstaviken
* Möjligheter att sitta även på bänkar vid stigarna
* Grillplatser
Jag förstår att det är ett naturreservat men ni kan säkert göra på varsamt sätt.

2. Många cyklar "hårt" och ovarsamt på små skogsstigar, det blir ett väldigt slitage. Det skulle behövas
regler om det.

Tack på förhand.
Vänliga hälsningar
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